
Bestyrelsesmøde 17/07-2020

Valg af næstformand:
Tomas Sejtved bliver enstemmigt valgt ind som næstformand

Valg af resterende bestyrelsesposter:
Sebastian Kaas Petersen og Jannik Teige bliver valgt til almene 
bestyrelsesmedlemmer.
Morten Bryld og Nils Blischen bliver valgt til suppleanter.
Marcus Gehrcke bliver valgt til kassér-suppleant. 

Internet: 
Nils kigger på at skaffe internet. Han må gerne kigge på flere udbydere og finde
de bedste muligheder (pris/hastighed). 

Ny dør/lås:
Det bliver aftalt at det maksimale budget for ny dør og lås er 15.000,00 DKK.

Elektricitet: 
Vi skal have lave et el-tjek og formentligt have fikset noget forskellige ting
i forlængelse af dette - stikkontakter, lampeudtag etc. Morten kender en 
elektriker
og tager kontakt til ham. Helt ASAP. 

Økonomi:
Der skal ske en øget synliggørelse af hvordan man melder sig ud af klubben, både

på de sociale medier og fysisk nede i klubben. Der skal også laves og opsættes 
nye
info/betalings sedler ift. mobile pay - med fokus på forskellen dagsbillet og 
kiosk. 

Mobilepay skal generelt finpudses - både ift. kontingentbetalinger, 
dagsbilletter og kisok. 

De medlemmer der ikke betaler deres kontingent via mobilepay SKAL skrive deres 
medlemmers nr
på deres betalinger - dette skal meldes ud til medlemmerne. 

Jeppe skriver et nyhedsbrev ud snarligt. 

Ansvarsrollefordelinger: 
* Kioskmedansvarlige (står for bestillinger etc) - Sebastian og Jeppe (Mike vil 
tilknytte klubbens
dankort til nemlig.com kontoen, så vi ikke længere selv skal lægge ud).
* Pantansvarlige - Nils og Jeppe. Pantafhentning foregår via Elepanten.dk.
* Nøgleansvarlig - Tomas (i hvert fald indtil vi får nyt nøglesystem)  
* Stregliste - Marcus
* Medlemsindmelding - Jeppe afholder et kort "sådan indmelder man nye medlemmer"
kursus hvor alle deltager
således at alle i bestyrelsen kan indmelde nye medlemmer - evt. i forlængelse af
næste bestyrelsesmøde. 
* De tilstædeværende er blevet informeret om login-info til gmail. Jeppe 
informere Jannik. 



* Jeppe deler i løbet af den kommende uge adgang til bestyrelsens G-Drive. 

Eventuelt:
* Der er blevet efterspurgt nye 4"x4" plader til at spille på. Sebastian får 
hjelm til at skaffe ca. 2 nye af dem. 

* Der skal købes det Middel Earth terræn der er blevet efterspurgt. Jeppe er 
primus motor på dette. 

Næste møde:
Næste bestyrelsesmøde bliver d. 13-08-2020 kl. 18:00 i klubbens lokaler.

Til næste møde:
Måtter
Rengøringsdag
Nyt inventar
EL / VVS
Streaming


